

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: UNION LAND DEVELOPMENT

CORPORATION

Date: 05-02-2024 02:44:57 PM

Subject: Disclosure of the company periodic reports

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الاتحاد لتطوير الاراضي التاريخ: 02-02-2024 PM 02:44:57 الموضوع: الإفصاح عن التقارير الدورية للشركة

With reference to the above topic, we inform you that, based on the provisions of Article (275) of the Companies Law No. (22) of 1997 and its amendments, and in accordance with the letter of the Company Control Department No. 1/288/16481 dated 01/25/2024 (a copy of the letter is attached), it was decided Forming an audit committee on the company business, books, and accounts, to ensure the extent of its commitment to its objectives and compliance with the provisions of the law for the financial periods of 2021 and 2022 and the period from the beginning of the year 2023 until the date of 6/6/2023, noting that you will be informed of the results of the committee work. Yours sincerely,,, Chairman of Board of Directors Nisreen Ahmed Al-Otaibi

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نحيطكم علملبأنه واستنادا لأحكام المادة (275) من قانون الشركات رقم (22) لسنة 1997 وتعديلاته ووفقا لكتاب السادة دائرة مراقبة الشركات رقم 16481/288/1 بتاريخ 2024/01/25 (مرفق صورة عن الكتاب) فقد تقرر تشكيل لجنة تدقيق على أعمال الشركة ودفاترها وحساباتها، للتأكد من مدى التزامها بغاياتها والتقيد بأحكام القانون وذلك للفترات المالية الخاصة بالأعوام 2021 و 2022 والفترة من بداية العام 2023 ولغاية تاريخ 6/6/2023، علملبأنه سيتم اعلامكم بنتائج أعمال اللجنة. وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،، رئيس مجلس الإدارة نسرين احمد العتيبي - نسخة/ السادة بورصة عمان

- Copy/ Messrs. Amman Stock Exchange

05-02-2024 05-02-2024

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors

User Name: Nesrin Otaibi

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Nesrin Otaibi